
Fra: Inger Lena Gåsemyr (Inger.Lena.Gasemyr@hfk.no)
Sendt: 28.06.2016 17:12:01
Til: Eva Katrine Ritland Taule
Kopi: 

Emne: SV: VS detaljregulering Dikkedokken- Bergen kommune
Vedlegg: image002.jpg;image003.png
Hei jeg har snakket med dem på telefon på mandag og gitt dem innspill som de kan jobbe videre med til møte 6.
juli.
 
 
Helsing

Inger Lena Gåsemyr
Seniorrådgjevar ‐ Fagkoordinator kulturminnevern 1
Fylkeskonservatoren | Kultur‐ og idrettsavdelinga

Tlf: 55 23 91 79| www.hordaland.no

 
 
 

Fra: Eva Katrine Ritland Taule 
Sendt: 24. juni 2016 08:39
Til: Inger Lena Gåsemyr <Inger.Lena.Gasemyr@hfk.no>
Emne: VS: VS detaljregulering Dikkedokken‐ Bergen kommune
 
Hei
Nå når Sigrid er på ferie, kan du svare på denne?
 
 
Venleg helsing

Eva Katrine R. Taule
Kst. plansjef
Regionalavdelinga | Planseksjonen

 

Tlf: 55 23 92 89 / 913 49 015
www.hordaland.no/plan

 
 

Fra: Tanja Lie [mailto:t@lieoyen.no] 
Sendt: 23. juni 2016 16:48
Til: Eva Katrine Ritland Taule <Eva.Katrine.Taule@hfk.no>
Kopi: Sigrid Næsheim Bjercke <Sigrid.Bjercke@hfk.no>; Eilif Bjørge <arkbjorge@gmail.com>; Tai Grung
<tai@lieoyen.no>; Helene.Lyssand@bergen.kommune.no
Emne: VS: VS detaljregulering Dikkedokken‐ Bergen kommune
 
Hei, se mail som egentlig var stilet til din kollega, under. Er det noen som kan ta denne videre tror du?
Mvh Tanja Lie
 

Fra: Tanja Lie 
Sendt: 23. juni 2016 14:28



Til: 'Sigrid Næsheim Bjercke' <Sigrid.Bjercke@hfk.no>
Kopi: Hustveit, Stein <Stein.Hustveit@bergen.kommune.no>; Eilif Bjørge <arkbjorge@gmail.com>; Jan Espen Vik
<jev@ardarealplan.no>; Helene.Lyssand@bergen.kommune.no; Inger Lena Gåsemyr
<Inger.Lena.Gasemyr@hfk.no>; Tai Grung <tai@lieoyen.no>
Emne: SV: VS detaljregulering Dikkedokken‐ Bergen kommune
 
Hei!
Jeg har i løpet av de siste to ukene etterlyst notat fra møtet dere hadde med fagetaten i Bergen, byantikvar og
fylkeskonservator 8. juni. Som dere vet ville vi gjerne ha deltatt i dette møtet for bedre å forstå hva innsigelsen går
på, og hvilke konkrete formuleringer i overordnede planer den begrunnes i, og hvilke tiltak som kan få innsigelsen
til å falle. Dere ønsket å avholde møtet uten oss for å diskutere saken, og det er selvfølgelig greit.
 
Imidlertid er det avgjørende for oss å få et notat fra møtet deres, slik at vi kan vurdere tiltak og være forberedt til
vårt felles møte 6. juli. Vi har bare en uke igjen før det er ferieavvikling her, og vil derfor be om det kan være mulig
å få et referat oversendt, helst i morgen?
 
I samtale med Helene Lyssand i dag forsto jeg at du kanskje var på ferie, men håper det likevel lar seg gjøre at
noen som var på møtet kan sette ned disse punktene.
 
Vennlig hilsen
 
 
Tanja Lie
siv. ark. m.n.a.l.
L I E    Ø Y E N   A R K I T E K T E R    A S
Balders gate 26, 0263 Oslo
www.lieoyen.no
+47 22 55 01 21
+47 97 12 41 02

 
 
 
 
 

Fra: Sigrid Næsheim Bjercke [mailto:Sigrid.Bjercke@hfk.no] 
Sendt: 19. mai 2016 09:58
Til: Tanja Lie <t@lieoyen.no>
Kopi: Hustveit, Stein <Stein.Hustveit@bergen.kommune.no>; Eilif Bjørge <arkbjorge@gmail.com>; Jan Espen Vik
<jev@ardarealplan.no>; Helene.Lyssand@bergen.kommune.no; Inger Lena Gåsemyr
<Inger.Lena.Gasemyr@hfk.no>
Emne: SV: VS detaljregulering Dikkedokken‐ Bergen kommune
 
Hei viser til e‐post  og telefonsamtale.
 
Vi har forståelse for at dere ønsker å komme videre med planarbeidet og vi skal gjøre det vi kan for å samkjøre de
ulike aktørene internt, med Bergen kommune  og kople dere til på mest mulig hensiktsmessig måte. Jeg har nå
vært i kontakt med kommunen og Inger‐Lena Gåsemyr hos fylkeskonservator.  Fellesmøte med dere, Bergen
kommune og Hordaland fylkeskommune må legges til uke 27. Kommunen setter eksakt dato. Tidspunktet skyldes i
hovedsak at vi må passe det inn med ferieavvikling for flere sentrale aktører.
 
Etter offentlig ettersyn, regnes Bergen kommune som planeier. Vi takker for tilbud om presentasjon av prosjektet,
men ber om forståelse for at for samhandlingen om planen må skje med, eller gjennom Bergen kommune i denne
fasen, og at dialogen med dere må skje etter at vi har hatt en gjennomgang med kommunen først.
 
Dere har noen konkrete spørsmål til innsigelsen. I den videre dialogen vil vi kunne gå mer detaljert inn i dette om
det er behov, men til dine konkrete spørsmål er det viktig å understreke at både utnyttelsesgrad og høyder må
underordnes hensyn til kulturminne, kulturmiljø og landskap. Med hensyn til  grad av utnytting(H‐2300), skal areal
som er nødvendig for å dekke parkeringsbehovet på en eiendom medregnes i grad av utnytting.  Vi viser ellers til
vår saksutgreiinga til politisk behandling og Bergen kommune sitt fagnotat.
 



For orden skyld  viser vi til vår mail 16.mars mht misforståelsen om manglende kontakt med
kulturminnemyndighet i planprosessen. Feilen ble rettet opp i det politiske møtet og relevante parter i saken er
informert. Det er ikke uenighet knyttet til dette forholdet, og vi ser fram til en videre konstruktiv dialog.
 
 
 
Sigrid N. Bjercke
seniorrådgjevar
Regionalavdelinga, planseksjonen
HORDALAND FYLKESKOMMUNE
 

Tlf. 55 23 92 93 / 96221084

sigrid.bjercke@hfk.no

 

Få e-post om aktuelle saker:
www.hordaland.no/abonnement
 
 
 
 
 
Fra: Tanja Lie [mailto:t@lieoyen.no] 
Sendt: 18. mai 2016 13:18
Til: Sigrid Næsheim Bjercke
Kopi: Hustveit, Stein; Eilif Bjørge; Jan Espen Vik; Helene.Lyssand@bergen.kommune.no
Emne: SV: Fråsegn til forslag for privat detaljregulering Dikkedokken- Bergen kommune
 
Hei, Sigrid B.,
Viser til hyggelig samtale nettopp. Da forstår jeg det slik at dere på dette stadiet ikke ønsker en samlet samtale
mellom dere, kommunen og forslagsstiller slik vi snakket om i vårt møte med kommunen forrige uke. I stedet går
dere inn for et møte med kun dere og kommunen.
Hos oss skulle vi gjerne hatt en anledning til å forklare og legge frem prosjektet, bakgrunnen for valg og tolkning av
sted og historikk, og våre forslag til tillemping i henhold til deres og andre merknader. Vi har en modell og
illustrasjonsmateriale her som vi gjerne skulle tatt med til et sånt møte. Vi ser for oss at det ville vært ideelt med
det var med både dere, kommunen og oss.
Over bordet kunne vi se for oss at vi lettere kunne forstå innholdet i innsigelsen og hvilke normer eller paragrafer
den refererer seg til. Akkurat nå ser vi ikke helt det, og det er jo vesentlig for at vi skal få til endringer som er på
riktig spor.
 
Som alternativ lurte vi altså på om vi kan få til et møte med dere i fylkeskommunen før dere tar møtet med
kommunens fagetat. Flott at du sjekker ut muligheten for dette. Eventuelt kunne dette vært sammen med
fylkeskonservatoren eller hans representant, og for vår del så snart som mulig.
 
Jeg skriver dette til dels som et etterspill til deres merknad om at vi ikke skulle ha tatt tilstrekkelig kontakt med
kulturminnemyndighetene (se mail av 10. mars nedenfor). Vi er (fremdeles) ivrige etter å få til dialog rundt disse
temaene.
 
Med vennlig hilsen
Tanja
Tanja Lie
siv. ark. m.n.a.l.
L I E    Ø Y E N   A R K I T E K T E R    A S
Balders gate 26, 0263 Oslo
www.lieoyen.no
+47 22 55 01 21
+47 97 12 41 02

 


